

Title (en)

A COMFORT AID FOR SPORTS PERSONS.

Title (de)

MITTEL ZUR STEIGERUNG DES WOHLBEFINDENS VON SPORTLERN.

Title (fr)

ACCESSOIRE POUR LE BIEN-ETRE DES SPORTIFS.

Publication

EP 0135543 A1 19850403 (EN)

Application

EP 84900843 A 19840229

Priority

AU 1195283 A 19830301

Abstract (en)

[origin: WO8403422A1] A comfort aid for sports persons which serves the dual purpose of a collector of perspiration and as an applicator for a preparation such as a deodorant or a refreshing agent, preferably in the form of a preparation which will evaporate when applied to the epidermis to promote a cooling effect at the surface of the epidermis, said comfort aid comprising a wristband (1) with external fastening means (2) and a moisture absorbing strip of foamed plastics material (3) shorter than the circumference of the wristband (1) and charged with the said preparation and fastening means (4) on one surface of the strip (3) adapted to co-operate with the fastening means (2) to detachably mount the strip (3) on the wristband (2).

Abstract (fr)

Accessoire pour le bien-être des sportifs dont l'utilité est double: collecteur de transpiration et applicateur d'une préparation comme un déodorant ou un agent de rafraîchissement, de préférence sous la forme d'une préparation qui s'évaporera une fois appliquée sur l'épiderme afin de créer un effet rafraîchissant à la surface de l'épiderme; cet accessoire pour le bien-être des sportifs comporte un bracelet (1) doté d'un mécanisme d'attache extérieur (2) et une bande absorbant l'humidité de matériau de mousse plastique (3) plus petite que la circonférence du bracelet (1) et imprégnée de ladite préparation, un mécanisme d'attache (4) situé sur une surface de la bande (3) étant conçu pour coopérer avec le mécanisme d'attache (2) de manière à fixer de façon libérable la bande (3) sur le bracelet (2).

IPC 1-7

A41D 13/00

IPC 8 full level

A41D 20/00 (2006.01)

CPC (source: EP)

A41D 20/005 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

AU 529222 B3 19830616; EP 0135543 A1 19850403; WO 8403422 A1 19840913

DOCDB simple family (application)

AU 1195283 A 19830301; AU 8400030 W 19840229; EP 84900843 A 19840229